
Crna Gora
SAVJET AGENCIJE ZA ELEKTRONSKE MEDIJE

Broj: 01-078/24-775/1 
Podgorica, 08.07.2024. godine

Z A P I S N I K  

sa 390. sjednice Savjeta, održane 08. jula 2024. godine

Trista devedeseta sjednica Savjeta Agencije za elektronske medije (u daljem tekstu: 
SAEM) je počela u 9.10 sati.

Sjednici su prisustvovali članovi:

1. dr Branko Bošković,
2. Edin Koljenović,
3. Milan Radović (putem internet platforme „Zoom"),
4. prof. dr Andrijana Nikolić i

Član SAEM-a, Rajko Todorović, nije prisustvovao sjednici.

Pored navedenih, sjednici SAEM-a prisustvovali su: Sunčica Bakić - direktorica Agencije 
za elektronske medije, Elvira K. Ceković - pomoćnica direktorice - Sektor za pravne i 
ekonomske poslove, Jadranka Vojvodić - pomoćnica direktorice - Sektor za nadzor nad radom 
pružalaca AVM usluga, Đorđe Vujnović - rukovodilac Službe za zajedničke poslove, Damir 
Nikočević - službenik za odnose sa javnošću i upravljanje projektima i Jelena Ninović Đuričić - 
sekretarka SAEM-a - ovlašćena službenica za upravno postupanje.

Predsjednik SAEM-a dr Branko Bošković predložio je da se pod tačkom 2 uvrsti Pritužba 
,,TDI Radio" br. 01-074/24-745 od 18.06.2024. godine, s obzirom na to da je dana 05.07.2024. 
godine direktorica AEM-a dostavila pisano izjašnjenje, a skladu sa Zaključkom sa prethodne 
sjednice SAEM-a i samim tim izmjeni redosljed dnevnog reda.

Direktorica AEM-a, Sunčica Bakić, je navela da će pod Razno informisati SAEM o tenderu
za adaptaciju prostora AEM-a i o zahtjevu ,,TDI Radio" za uvid u konkursu dokumentaciju -
Fond 2023. godine.

Sjednicom SAEM-a je predsjedavao predsjednik dr Branko Bošković.

Jednoglasno je usvojen sljedeći

DNEVNI RED:

1. Zapisnik sa 387, 388 i 389. sjednice,
2. Pritužba "TDI Radio" br. 01-074/24-745 od 18.06.2024. godine
3. Inicijativa člana SAEM-a Milana Radovića,
4. Razno

a) Informacija o tenderu za adaptaciju prostora AEM-a;
b) Informacija o zahtjevu „TDI Radio" za uvid u konkursu dokumentaciju - Fond 2023.
godine;
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• Tačka 1: Zapisnici sa 387, 388 i 389. sjednice 

Zaključak:

Od ukupnog broja prisutnih članova jednoglasno su usvojeno Zapisnici sa 387, 388 i 389. 
sjednice.

• Tačka 2: Pritužba "TDI Radio" br. 01-074/24-745 od 18.06.2024. godine;
Dana 18. juna 2024. godine SAEM-u je dostavljena Pritužba na postupanje direktorice AEM-

a, Sunčice Bakić (akt br. 01-074/24-745 od 18.06.2024. godine).

Na 389. sjednici SAEM-a za elektronske medije koja je održana 03.07.2024. godine donijet 
je Zaključak da se direktorica pismeno izjasni na navode Vaše Pritužbe.

Direktorica AEM-a, Sunčica Bakić, je dana 05.07.2024. godine dostavila pisano izjašnjenje 
sa Informacijom o postupcima pokrenutim protiv emitera „TDI Radio" i „Službenom bilješkom" sa 
sastanka održanog dana 29.05.2024. godine u prostorijama Agencije za elektronske medije (akt 
br. 02-074/24-745/1 od 05.07.2024. godine).

SAEM je razmotrio podnijetu Pritužbu, kao i Izjašnjenje direktorice AEM-a, sa dostavljenim 
prilozima. Imajući u vidu navedeno, kao i Informaciju o postupcima pokrenutim protiv emitera 
"TDI Radio" i drugih emitera po osnovima programska struktura, dostavljanje podataka o 
vlasničkoj strukturi, objavljivanje impresuma i podataka o vlasničkoj strukuturi emitera, tehnički 
uslovi i kadrovski uslovi, konstatovano je da su Agencija za elektronske medije i direktorica 
Agencije postupali u svemu u skladu sa Zakonom o elektronskim medijima i podzakonskim aktima 
Agencije.

Zaključak:
Podnosiocu Pritužbe na postupanje direktorice Agencija za elektronske medije "TDI Radio" 

br. 01-074/24-745 od 18.06.2024. godine uputiti obrazloženi Odgovor, u kome se konstatuje da su 
Agencija i direktorica Agencije postupali u svemu u skladu sa Zakonom o elektronskim medijima i 
podzakonskim aktima Agencije, te da ukoliko smatraju da su njihova prava povrijeđena mogu se 
obratiti nadležnim organima, a prije svega Ombudsmanu s obzirom na tvrdnje kojima ukazuju na 
diskriminatorno postupanje.

Član SAEM-a, Milan Radović, je zbog ranije preuzetih obaveza napustio sjednicu nakon 
glasanja po drugoj tački dnevnog reda.

• Tačka 3: Inicijativa člana SAEM-a Milana Radovića;
Predsjednik SAEM-a, Branko Bošković, je naveo da su utakmice, a koje su bile predmet 

Inicijative, a čiji prenos je od posebnog značaja, završene. Međutim, da bi se preduprijedile 
situacije u budućnosti, a u vezi prenosa događaja od posebnog značaja za javnost u Crnoj Gori u 
skladu sa Odlukom o listi događaja od posebnog značaja za javnost u Crnoj Gori trebalo bi 
dogovoriti praksu koja će se primjenjivati u narednom periodu odnosno obezbjediti slobodan 
pristup događajima od posebnog značaja za najmanje 75% stanovništva u Crnoj Gori.

Direktorica AEM-a, Sunčica Bakić, je predložila da se za predstojeće Ijetnje Olimpijske igre 
uputi dopis nacionalim emiterima kojim će se zatražiti informacija da li su ostvarili prava na prenos 
Ijetnjih Olimpijskih igara 2024. godine. Ukoliko ne bude informacije od nacionalnih emitera, u tom 
slučaju obratiti se United Group, kao i Olimpijskom komitetu. Ukazala je da treba uzeti za praksu 
da se prije velikih takmičenja pokuša dobiti informacija od emitera unaprijed da li je neko nosilac 
prava za prenos događaja.

Konstatovano je da na nekoj od narednih sjednica treba ponovo razmotriti pitanje prenosa 
događaja od posebnog značaja za javnost u Crnoj Gori.
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Zaključak:

Zadužuje se direktorica AEM-a da uputi dopis nacionalim emiterima kojim će se zatražiti 
informacija da li su ostvarili prava na prenos Ijetnjih Olimpijskih igara 2024. godine

Zadužuje se direktorica AEM-a da početkom svake godine uputiti dopis nacionalnim 
emiterima kojim će zatražiti informaciju da li su ostvarili prava na prenos događaja od 
posebnog značaja za javnost u Crnoj Gori u skladu sa Odlukom o listi događaja od posebnog 
značaja za javnost u Crnoj Gori, koji će se održavati te godine.

• Razno:
a) Informacija o tenderu za adaptaciju prostora AEM-a;

Direktorica AEM, Sunčica Bakić, je informisala SAEM da je završen tender za adaptaciju 
prostora AEM-a na koji se javio samo jedan ponuđač, sa kojim će biti potpisan Ugovor o javnoj 
nabavci za adaptaciju radnog prostora AEM-a. Na sastanku sa izvođačem radova dogovoreno je 
da se većina radova obavi tokom avgusta kada je većina zaposlenih na godišnjem odmoru.

b) Informacija o zahtjevu „TDI Radio" za uvid u konkursu dokumentaciju - Fond
2023. godine;

Direktorica AEM, Sunčica Bakić, je informisala SAEM da je „TDI Radio" angažovao 
punomoćnika i zatražio uvid u konkursnu dokumentaciju koja je podnijeta na javni konkurs za 
raspodjelu sredstava iz Fonda za podsticanje pluralizma i raznovrsnosti medija namijenjenih 
komercijalnim i neprofitnim elektronskim medijima za 2023. godinu. Uvid je odobren i angažovani 
punomoćnik i predstavnik „TDI Radio" su dana 05.07.2024. godine u prisustvu ovlašćenog lica za 
SPI izvršili neposredan uvid u konkursnu dokumentaciju -  Fond 2023.

Član SAEM-a, Andrijana Nikolić, je ukazala da ukoliko se zahtjeva uvid u nečiji projekat 
(programska šema, od čega se sastoji programski sadržaj itd.), to podlježe zaštiti autorskih prava i 
ne treba im dozvoljavati da čitaju sinopsise, već samo uvid odnosno da administrativno prođu 
dokument.

Sjednica je završena u 09.35 sati.

Zapisnik sastavila 
Jelena Ninović Đuričić

Predsjednik
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